



馬來西亞佛教總會

PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA
MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION

182, Bumah Road, 10050 Penang Tel: 04-2262690 (hunting) Fax: 04-2263024
E-mail: mba.hq@mbahq.my / mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org
Website: www.malaysianbuddhistassociation.org

通啟

据 2020 年 3 月 25 日，首相再次宣布“行动管制令”将延长至 4 月 14 日。马来西亚佛教总会也呼吁各佛教团体等组织，配合及响应此项行动管制令。

2020 年 5 月 7 日卫塞节当天，为避免人潮集会，马来西亚佛教总会率领各佛教团体等组织，以互联网或个别在家诵经修持为方式。马来西亚佛教总会鼓励及呼吁大家在农历四月十五日晚间 8 点，共同在同一时间恭诵《大忏悔文》一遍及《般若波罗蜜多心经》三遍，作为全民共庆卫塞节活动，并将此功德回向予：

「消除宿现业 所有瘟疫劫 及与肺炎等 悉皆尽灭除
风雨常调顺 人民悉安康 增长诸福慧 现眷咸安乐」



马来西亚佛教总会敬启

2020 年 3 月 26 日



馬來西亞佛教總會

PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA
MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION

182, Bumah Road, 10050 Penang Tel: 04-2262690 (hunting) Fax: 04-2263024
E-mail: mba.hq@mbahq.my / mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org
Website: www.malaysianbuddhistassociation.org

ANNOUNCEMENT

Base on the announcement by our Prime Minister on 25th March 2020, with regards the extending of Movement Control Order to 14th April 2020, Malaysian Buddhist Association is appealing to all Buddhist Organisations to cooperate by obeying the Movement Control Order.

In order to avoid crowds gathering on Wesak Day (7th May 2020), Malaysian Buddhist Association is leading all Buddhist Organisations to have chanting practice individually at home or via online as a Wesak Day celebration activity. Malaysian Buddhist Association hereby appeal everyone to recite the “Great Repentance” once and the “Heart Sutra” three times together, on 7th May 2020, at 8pm and then share the merits:

“ May the coronavirus pandemic be eradicated completely,
May all of us cultivate blessings and wisdom,
May all of us always be healthy, happy and at peace.”

Malaysian Buddhist Association
26th March 2020

